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 Jeg var med på tv-serien «Trekant» på NRK. De trodde ikke at en sexolog var «sånn». Jeg så jo ut som

en pen, borgerlig dame. Mange tenker at man skal være ung, sexy, ha store pupper og langt lyst hår. At

man skal være 

– Kristin Spiztnogle?

 Ja, og det er jo hyggelig det. Jeg har jo også vært ung en gang. Men man slutter jo ikke å være

seksuell.
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